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ZÁPIS ze schůze rady č. 22/2023
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 18. 12. 2023, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (1) Gabriela Poppová
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 4 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 18.12.2023 v 15:19:08

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:19:31
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 15:19:31
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:20:06

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:17
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Žádost o odpis pohledávky Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková
organizace, IČ: 75024039
5. Nájemné SC - Volejbalový ples
6. Oprava zápisu
7. Sberbank CZ, v likvidaci - informace
8. ZŠ návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027
9. MŠ návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027
10. ZŠ návrh Rozpočtu na rok 2024
11. MŠ návrh Rozpočtu na rok 2024
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12. Záměr uzavřít nájemní smlouvu - SVČ Znojmo
13. Městský ples
14. Restaurátorské práce
15. Na kole dětem

Diskuze zahájena v 15:20:17
V 15:21:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 16 - Cenová nabídka na výsadbu stromů v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou
- doplňuje se bod č. 17 - Žádost o souhlas s přijetím věcného daru od fyzické osoby
- doplňuje se bod č. 18 - Různé
- doplňuje se bod č. 19 - Rekonstrukce WC
- doplňuje se bod č. 20 - Proplacení náhrady mzdy

Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-356-22/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (18. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:21:38

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:21:45
Důvodová zpráva:
Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).
 
 
 
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
 
 
 
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení,  všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 8/2023  ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem  9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem  7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 11/2023  ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
 
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-232-14/23).
 
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25  usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23). 
 
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem  17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-282-16/23).
 
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 
 
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, 2 usnesení
přetrvávají (UR-350-21/23), (UR-336-21/23). 
 
 
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM  č. 21/2023. 
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Stanoviska odborů, poradních orgánů/komisí:
Diskuze zahájena v 15:21:45
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:23:30

4. Žádost o souhlas s přijetím daru ZŠ (bod číslo 4)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, Zpracoval : Mgr. Blanka Soukupová 
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:23:38
Důvodová zpráva:
 
Žádáme o schválení přijetí sponzorského daru na lyžařský kurz pro 3 žáky 5. ročníku. 
 
Příloha: Žádost 
Diskuze zahájena v 15:23:38
Došlo ke změně názvu u tohoto bodu a to na žádost o souhlas s přijetím daru. Jedná se o věcný dar
na lyžařský kurz pro 3 žáky 5. ročníku. 
V 15:26:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

RM schvaluje žádost o přijetí sponzorského daru Základní škole, Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizaci. 

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-357-22/23
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:27:16

5. Nájemné SC - Volejbalový ples (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, Zpracoval: ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:27:27
Důvodová zpráva:
Dne 8. 12. 2023 jsme obdrželi žádost od Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou o snížení ceny
pronájmu Společenského centra na letní sazbu, tj. 8.500,-- Kč za celé SC pro pořádání plesu dne 13.
1. 2024.
Diskuze zahájena v 15:27:27
██████████████████ informovala radní, že si volejbalisté požádali o snížení ceny pronájmu. V
podmínkách bude uvedeno, že si sál uklidí sami.
 
V 15:29:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
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Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje snížení nájemného na letní sazbu za pronájem Společenského centra dne
13. 1. 2024 za účelem pořádání plesu Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou,
zastoupeného Mgr. Vítězslavem Klímou, předsedou, IČO 45670960.

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-358-22/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 13. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:29:29

6. Oprava zápisu (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, Zpracoval : ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:30:53
Důvodová zpráva:
V zápisu ze schůze rady číslo 21/2023 došlo k přepisové chybě a to v bodě 8. Pronájem části
pozemku p.č. 6500/6 a p.č. 96/1, celkem o výměře 16m2.
V zápise je chybně uvedeno že pronájem pozemku je na dobu "určitou", má být  " neurčitou".
Diskuze zahájena v 15:30:53
Tato přepisová chyba byla uvedena pouze v zápise č. 21/2023 ze dne 4.12.2023. V usnesení uvedeno
správně - doba neurčitá. 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 6 - Oprava zápisu na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:31:11

7. Sberbank CZ, v likvidaci - informace (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracoval : ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:31:19
Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM další informace o průběhu insolvenčního řízení společnosti Sberbank CZ, v likvidaci.
Dne 5. 12. 2023 jsme obdrželi informaci od právníků:
Informujeme Vás, že proti částečnému rozvrhovému usnesení bylo podáno a dnes bylo zveřejněno
odvolání společnosti LitFin SPV 9 s.r.o.
V rámci daného odvolání je namítán mimo jiné i problém týkající se paušálního vyplácení 95 %
věřitelům ze všech 3 skupin bez toho, aby došlo k vyřešení jednoznačného rozřazení věřitelů do
skupin. Argumentace uvádí i to, že souhlas GSFT (coby věřitele z 1. skupiny) je irelevantní, neboť
problém se týká i věřitelů ve 2. skupině, kteří rozvrhem nebudou plně uspokojeni dříve, než cokoliv
obdrží věřitelé ze 3. skupiny.
Rovněž je namítán problém s tím, že v případě věřitelů, kteří podali incidenční žaloby, nejsou tito
zahrnuti do rozvrhu ani v části, která je nesporná.
S ohledem na uvedené tedy lze bohužel předpokládat oddálení výplat.
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Pokud byste ve věci chtěli něčeho blíže řešit a svolat konferenční hovor, prosíme o informaci.
Diskuze zahájena v 15:31:19
████████████████████ informovala radní o dalším průběhu řízení společnosti Sberbank CZ, v
likvidaci. 
Na minulé radě bylo řečeno, že se může stát, že jeden z druhé skupiny podá odvolání. Také se takto
stalo. 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 7 - Sberbank CZ, v likvidaci - informace na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:34:50

8. ZŠ návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027
(bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracoval : ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:34:58
Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027 Základní školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039.
Diskuze zahájena v 15:34:58
████████████████████ informovala radní, že návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky
2025 - 2027 byl řádně vyvěšen na webových stránkách příspěvkové organizace. 
Tento návrh střednědobého výhledu rozpočtu musí být sestaven ze zákona. 
V 15:36:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Věra Vráblíková")
v tomto znění:

RM schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027 Základní školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO 75024039, tak
jak byl zveřejněn.

Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-359-22/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:36:51

9. MŠ návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027
(bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracoval : ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:36:56
Důvodová zpráva:
Předkládám RM návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2027 Mateřské školy,
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Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024047.
Diskuze zahájena v 15:36:56
Tento bod je obdobný jako bod č. 8. 
Jedná se pouze o provozní výdaje, které jsou v návrhu střednědobého výhledu rozpočtu. 
V 15:37:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Věra Vráblíková")
v tomto znění:

RM schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2027 Mateřské školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO 75024047, tak
jak byl zveřejněn.

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-360-22/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:37:55

10. ZŠ návrh Rozpočtu na rok 2024 (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracoval : ████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:38:00
Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM návrh Rozpočtu na rok 2024 Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039.
 

název provozní příspěvek 2023 návrh provozního přísp. 2024

ZŠ, Hrušovany n. J. PO 4 297 000 Kč 5 050 000 Kč

MŠ, Hrušovany n. J. PO 1 598 500 Kč 1 690 000 Kč

závazný ukazatel 5 895 500 Kč 6 740 000 Kč

 
Diskuze zahájena v 15:38:00
████████████████████ informovala radní, že v materiálech je uveden provozní příspěvek  z
roku 2023, a také návrh provozního  příspěvku  z roku 2024. Závazný ukazatel, který je sečtený ZŠ a
MŠ. 
Jiří Strnad se dotazoval, proč ZŠ má v návrhu provozního příspěvku o dost větší částku než MŠ.  
ZŠ má dvě budovy a jednak když město dělá opravy, ZŠ si dělá opravy sami ve vlastní režii a pak se
čerpá na opravy. Město dostává na žáka do sdílených daní 9 000 000Kč - příjmová strana. 
V minulém roce v návrhu rozpočtu - energie činily 485 699 Kč, nárůst je v předpokladu spotřeby
energie. Vyúčtování energie bude za celý rok a budou se platit až příští rok, ale za letošní rok za
vysoké ceny. Doplatek bude v lednu. 
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Pokud dojde ke schválení rozpočtu stane se závazným ukazatelem schváleného rozpočtu 2024. 
Výsledek hospodaření bude k dispozici až příští rok , po zaúčtování měsíce prosince. 
V 15:47:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Věra Vráblíková")
v tomto znění:

RM schvaluje Rozpočet na rok 2024 Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO 75024039, tak jak byl zveřejněn.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-361-22/23
zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:48:12

11. MŠ návrh Rozpočtu na rok 2024 (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracoval : █████████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:48:24
Důvodová zpráva:
Předkládám RM návrh Rozpočtu na rok 2024 Mateřské školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024047.
 
 

název provozní příspěvek 2023 návrh provozního přísp. 2024

ZŠ, Hrušovany n. J. PO 4 297 000 Kč 5 050 000 Kč

MŠ, Hrušovany n. J. PO 1 598 500 Kč 1 690 000 Kč

závazný ukazatel 5 895 500 Kč 6 740 000 Kč

Diskuze zahájena v 15:48:24
Obdobná situace jako v bodě č. 10.  Ve zřizovací listině je uvedeno, co RM může schválit a co
nikoliv. 
V 15:50:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Věra Vráblíková")
v tomto znění:

RM schvaluje Rozpočet na rok 2024 Mateřské školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO 75024047, tak jak byl zveřejněn.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-362-22/23
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zodpovídá: ████████████████████
termín: 18. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:50:47

12. Záměr uzavřít nájemní smlouvu - SVČ Znojmo (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracoval : Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:50:54
Důvodová zpráva:
V příloze bodu je předkládána Smlouva o nájmu nebytových prostor (částí sportovní haly v určených
termínech a časech) se Střediskem volného času Znojmo, příspěvková organizací, IČ: 70285314.
Smlouva je nutná pro schválení prostor pro provoz mimoškolního vzdělávání poskytovaného SVČ
(kroužky). Protože se nejedná o krátkodobý pronájem, musí být záměr uzavřít tuto smlouvu
zveřejněn po dobu 15ti dnů na úřední desce. V této chvíli tak je předkládáno ke schválení záměru. Po
ukončení vyvěšení bude znovu předloženo již ke schválení uzavření příslušné smlouvy.
Diskuze zahájena v 15:50:54
Tajemník informoval radní, že se jedná o smlouvu o nájmu nebytových prostor se SVČ Znojmo, aby
mohla být  učebna ve sportovní hale. Smlouva musí být vyvěšena na ÚD po dobu 15 ti dnů jelikož se
nejedná o krátkodobý pronájem. Nyní se jedná o schválení záměru. 
Dojde k zastřešení SVČ jak pedagogicky tak i administrativně. 
V 15:51:20 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 3 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (3) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (1) Gabriela Poppová
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 15:55:34 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (1) Gabriela Poppová
Nepřítomni: (0)

V 15:59:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr uzavřít Smlouvu o nájmu nebytových prostor se Střediskem volného
času Znojmo, příspěvkovou organizací, IČ: 70285314 na prostory Sportovní haly v
Hrušovanech nad Jevišovkou (Litobratřická č.p. 1078).

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-363-22/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 1. 1. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:00:25

13. Městský ples (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, Zpracoval : Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:00:30
Důvodová zpráva:
Město Hrušovany nad Jevišovkou tradičně pořádá městský ples, a to 20.1.2024.  Je potřeba určit
cenu vstupného. V loňském roce byla výše vstupného určena 250,--Kč. 
Diskuze zahájena v 16:00:30
V loňském roce byl vstup na městský ples 250 Kč. Radní schválili vstup i na příští rok také 250 Kč. 
V 16:01:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM stanovuje vstupné na Městský ples konaný 20.1.2024 ve Společenském centru
Hrušovany nad Jevišovkou ve výši 250 Kč.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-364-22/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:01:35

14. Restaurátorské práce (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: Ing. Eliška Volná 
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:01:48
Důvodová zpráva:
Byly provedeny průzkumné práce na schodišti budovy městského úřadu, kde byly nalezeny malby
Alfonse Muchy. Restaurátorské práce v rozsahu výmalby schodiště, vnitřní části sloupů v úrovni
všech podlaží a stropu střední části schodiště. 
Diskuze zahájena v 16:01:48
Starostka informovala radní, že proběhl průzkum - 30 000 Kč.  Byly vyčíslené restaurátorské práce.
Jedná se o cenu 500 000 Kč včetně DPH (strop a sloupy u schodiště na městské budově).
V 16:03:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje restaurátorské práce v rozsahu výmalby schodiště, vnitřní části sloupů v
úrovni všech podlaží a stropu střední části schodiště za cenu 500.000,--Kč včetně DPH. 

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-365-22/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:03:30

15. Na kole dětem (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval : Ing. Eliška Volná 
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:03:34
Důvodová zpráva:
Město Hrušovany nad Jevišovkou obdrželo nabídku na partnerství na projektu "Na kole dětem".
Pořadatelé žádají o možnost použít znak našeho města na prezenčních materiálech této akce, viz
příloha.
Diskuze zahájena v 16:03:34
Starostka sdělila, že pořadatelé požádali o možnost použít znak našeho města na prezenčních
materiálech (městské logo). 
V 16:04:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje použití znaku města Hrušovany nad Jevišovkou na sportovní akci "Na kole
dětem".

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-366-22/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:04:40

16. Cenová nabídka na výsadbu stromů v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, Zpracovatel : ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:04:55
Důvodová zpráva:
Projekt z roku 2015 - Doplňková výsadba v Hrušovanech nad Jevišovkou - lesopark za lokalitou pro
výstavbu rodinných domů za ulicí Severní.
 
Projekt pro výsadbu byl realizován z dotace, po udržitelnosti dotace, lze vysadit další stromy, které
nebyly uznatelným nákladem pro výsadbu a byl na ně zpracován projekt jako doplňková výsadba.
 
AKCE : Lesopark "Srdečná" - DARUJ, VYSAĎ SI STROM OD SRDCE A SÁZEJ BUDOUCNOST
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Druhová skladba stromů - 27 ks
 
- Acer platanoides "Royal Red" - javor mléč - 14 ks
- Aesculus Hippocastanum - jírovec maďal - 3 ks
- Castanea sativa - kaštanovník jedlý - 3 ks
- Gleditsia triacanthos - dřezovec trojtrnný - 1 ks
- Juglans regia - ořešák královský - 1 ks
- Platanus x acerifolia - platan javorolistý - 3 ks
- Quercus rubra - dub červený - 1 ks
- Sophora japonica - jerlín japonský - 1 ks
 
Byly osloveny 3 firmy na dovoz stromů - Arbo Team - Julek Musil, Daniel Hudec, Rostislav Kaisler,
nabídky měly být podány do 18.12.2023 - pan Hudec ústně uvedl, že nemá zájem
Cenová nabídka na cenu za 1 ks stromu o velikosti kmínku 12-14 cm včetně dopravy, 3 kůlů ke
každému stromu, rákos na obalení kmene, půdní kondicionér a závlahová mísa štěpků ke každému
stromu.
 
Výsadba by probíhala formou prodeje stromů. Hrušovanští občané by si mohli strom zakoupit a sami
vysadit na určené místo dle projektu. Zakoupit strom můžou spolky, sdružení, jednotlivci, firmy,
radní, zastupitelé....atd.... Termín výsadby by probíhal dle dodávky stromů od objednatale.
 
Kupující získají (zajistí Město Hr.):
- certifikát o výsadbě
- cedulku se jménem, která bude umístěna na vysazený strom
- asistenci při výsadbě¨
 
1. Nabídka - Julek Musil - Arbo Team - nabídka ze dne  14.12.ano
 
Nabídka v příloze materiálu.
 
- v případě dodávky sadebního materiálu bez naši výsadby neposkytujeme na dodaný materiál
záruku. Termín dodání začátek března - záleží na počasí.
 
   stromy   94 821 Kč
   ostatní   26 637 Kč
Celkem 121 458 Kč včetně DPH
 
2. Nabídka - KAISLER s.r.o.Měřičkova 48, 621 00 Brno nabídka ze dne 15.12.2023
 
Nabídka zaslaná elektronicky viz. níže:
Stromy o obvodu kmene stromu na 12-14 cm, cena je bez DPH,
- Acer platanoides "Royal Red" - javor mléč - 14 ks x 4300 = 
- Aesculus Hippocastanum - jírovec maďal - 3 ks x 4500 = 
- Castanea sativa - kaštanovník jedlý - 3 ks x 6800 = 
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- Gleditsia triacanthos - dřezovec trojtrnný - 1 ks x 4000 = 
- Juglans regia - ořešák královský - 1 ks x 4000 = 
- Platanus x acerifolia - platan javorolistý - 3 ks x 3000 = 
- Quercus rubra - dub červený - 1 ks x 3700 = 
- Sophora japonica - jerlín japonský - 1 ks x 4000 = 
 27 ks - stromů, 3 kůly a příčky ke každému stromu, 81 ks x 120 = 9720,-
rákos na kmeny stromů 27 ks x 50 = 1350,-
půdní kondicionér v množství 0,5 kg na strom 13,5 kg x 300 = 4050,-
kůra na závlahovou mísu 3m3 x 1100 = 3300,-
Výkop jámy a osazení zajistí hrušovanští občané.
Dovoz stromů do Hrušovan nad Jevišovkou bude od února do března podle možnosti dobývání stromů
ve školce.
 
Celkem - stromy   136 620 Kč
           - ostatní     22 288 Kč
Celkem 158 908 Kč včetně DPH
Diskuze zahájena v 16:04:55
Jedná se o projekt, kdy by si občané koupili od města strom a ten si také zasadili na ulici Severní
(lesopark). 
 
V 16:07:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje nabídku Arbo team - Julek Musil, Nádražní 253, 671 67  Hrušovany nad
Jevišovkou za nákup stromů v lesoparku  za celkovou cenu 121 458 Kč včetně DPH

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-367-22/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:07:48

17. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru od fyzické osoby (bod
číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, Zpracoval : ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:07:55
Důvodová zpráva:
Žádám o udělení souhlasu s přijetím věcného daru bez udané hodnoty – použité nádrže na záchyt
dešťové vody – od pana ████████████████ z Vlčnova.
Diskuze zahájena v 16:07:55
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V 16:08:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM uděluje souhlas s přijetím věcného daru – použité velkoobjemové nádoby na záchyt
dešťové vody od pana█████████████████ Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou,
okres Znojmo, příspěvkové organizaci, IČ: 75024047
 

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-368-22/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:08:29

18. Rekonstrukce WC (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracoval: ██████████████████
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:08:36
Důvodová zpráva:
V nabídkovém řízení na rekonstrukce WC v prvním patře zdravotního střediska nabídku doručila
jedna firma: P&K stavební činnosti, s.r.o., Litobratřice 109, IČ: 282 69 446.
Cena díla je Kč 109.540,00 bez DPH
Diskuze zahájena v 16:08:36
██████████████████, informoval radní, že částka 109 540 Kč je včetně obkladů. (Obklady -
500Kč/m2.)
V 16:12:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Bc. Vratislav Kuna") v
tomto znění:

RM schvaluje smlouvu o dílo s P&K stavební činnosti, s.r.o., Litobratřice 109, IČ: 282 69
446 ve výši Kč 109.540,00 bez DPH na rekonstrukci WC v prvním patře zdravotního
střediska na ul. Mlýnská 541, 671 67  Hrušovany nad Jevišovkou.
 

Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-369-22/23
zodpovídá: ██████████████████
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:12:26
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19. Proplacení náhrady mzdy - účast na jednání zastupitelstva (bod
číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracoval: Ing. Zdeněk Šalomon
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:12:52
Důvodová zpráva:
Zaměstnavatel zastupitelky D. Cashinové vystavil fakturu na proplacení náhrady mzdy za jednání
zastupitelstva 7.11.2023. Toto jednání bylo od 13:00 hod. do 16:38 hod. K faktuře nebyly doloženy
žádné další doklady, pouze informace, že se jedná o 4 hodiny včetně přesunu ze zaměstnání. Při
komunikaci se zastupitelkou nebude dle jejího sdělení zaměstnavatel nic dalšího dokládat, i když o to
byl požádán (sdělení pracovní doby a její pevné či pružné části). Dále sdělila, že pracovní dobu má do
16:00 hod. Zaměstnavatel jiného zastupitele také vyúčtoval náhradu mzdy, ale na vyzvání vše doložil
a nárokoval pouze dobu jednání zastupitelstva. 
Dle zákona o obcích určuje "dobu nezbytně nutnou pro výkon funkce" zastupitele obec. Dle sdělení
MVČR tak jde o zbytkovou pravomoc rady města. Nezpochybnitelná doba je doba, kdy podle
prezenční listiny a zápisu ze zasedání lze prokázat dobu přítomnosti zastupitele, o té není nutné dále
rozhodovat. Nicméně, zda se bude do nezbytné doby počítat i doba přesunu musí už rozhodnout obec
(tedy buď rada nebo zastupitelstvo). Na jednání ZM 19.12.2023 je předkládán návrh "zásad", který
postup v těchto případech upravuje. Protože však faktura byla vystavena dříve, bylo by vhodné o této
náhradě rozhodnout samostatně. Dle MVČR je doporučeno promítnout do "nezbytné" doby i případný
přesun, nicméně není to zákonnou povinností a měla by se případně stanovit "nezbytná" doba, jaká
bude uznávána.
Diskuze zahájena v 16:12:52
████████████████████ informovala radní, že o proplacení náhrady mzdy - účast na jednání
zastupitelstva požádal pan Ing. J. Šedivý a zastupitelka D. Cashinová.  Proplacení náhrady mzdy bylo
panu Šedivému proplaceno, protože bylo dodáno vše potřebné. Byla vyúčtována doba pouze za
konání doby zastupitelstva. Přeprava žádána - přesun nebyla. 
Dále o proplacení náhrady mzdy požádala zastupitelka D. Cashinová. Zastupitelka D. Cashinová si
požádala také i o proplacení přepravy. Nebyla sdělena pracovní doba. Rozpis vychází ze zákona. 
Byl vznesen dotaz na MV. Výklad MV je takový, že nezbytně nutná doba pro výkon funkce, je v
zákoně řečeno, že tohle určí obec, stejně jako všechny ostatní náležitosti, které si co a jak má
probíhat administrativní úkon při tom , u náhrady mzdy nebo u ušlého výdělku. Do zastupitelstva
byly předloženy zásady. 
Z důvodu zachování stejného přístupu se radní shodli na tom, že proplacení mzdy za výkon funkce
zastupitele bude bez doby přesunu. 
V 16:17:06 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:

RM schvaluje proplacení náhrady mzdy za výkon funkce zastupitele D. Cashinové bez
doby přesunu.

Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-370-22/23
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 1. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:17:17
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20. Různé (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:17:23
Diskuze zahájena v 16:17:23
Starostka informovala radní, že došlo včerejšího dne k podpálení desko- baráku na zámku, který byl
v havarijním stavu. 
Zasahovalo tam 7 hasičských sborů v čase od 22 -3 hodin došlo k likvidaci. Byla přítomna i policie z
Brna, kteří zjišťovali zda se nenajde nějaký uhořelý. Nikdo uhořelý se nenašel. 
Starostka sdělila, že město má podezření (střecha z azbestu) , bylo provedeno měření, azbest se
nenašel. 
Zbylá pouze zděná část - střecha bude shozena. 
Bylo diskutováno ohledně zaplacení vody hasičským sborům. 
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:22:29
Jednání ukončeno 18.12.2023 v 16:22:52
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Ověřeno ověřovateli:

1)   22. 12. 2023 07:56  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   22. 12. 2023 07:54  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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